

## Referat Bestyrelsesmøde i Klubhuset den 17/4 2023

Deltagere: Bo Abildgaard - Charlotte Maj Skov Jensen – Kim Dybsø – Thomas Hansen – Mette Larsen – Karsten Staun - Michael Håkonsson

### Dagsorden:

1: Opfølgning på referat fra sidste bestyrelsesmøde fra 16/3 2023.  
Intet at bemærke. Referat godkendt.

2: Orientering fra formanden:

#### SIG

Der bliver afholdt møde onsdag den 19/4 i Sakskøbing, hvor der bl.a skal drøftes SIG's holdningen, i forhold til etablering af en cykelbro over Guldborgsund i forlængelse af Brogade. Punktet har ikke været drøftet i bestyrelsen tidligere, så vi må høre hvad der bliver drøftet.

#### Vikingen.

Vores formand skal til møde med Vikingens Formand onsdag. Det er et uformelt kaffemøde, hvor dagsorden er helt åben.

#### AMBA Møde:

Vores formand Bo Abildgaard blev valgt som næstformand.

Miljøstation og tankanlæg er projekteret at forventes at være klar til indeværende sæson, Det forventes at være klar i juni. Masteskur, skal bare være klar til efteråret, når det skal benyttes.

Det er os i Bådklubben Guldborgsund, eller nærmere Bo Abildgaard der er tovholder på planer i forhold til vinterpladserne på havnen.

3. Aktivitetsdag 1:

Vi mødes kl. 08:30 og spiser morgenmad. Det er Bo og Karsten der har det overordnede overblik. Opslaget om aktivitetsdagen skal både på Facebook og der skal udsendes mail. Det er Thomas der slår det op på Facebook, og Michael sender mail til alle medlemmer, straks.

## 4. Standerhejsning.

Der er udsendt indbydelse. Karsten sørger for indkøb til spisningen. Bo og Thomas m.fl. forbereder i løbet af formiddagen. Der skal laves aftale med et af æresmedlemmerne, om at hejse stander.

## 5. Regnskab.

Charlotte fortalte at der er begyndt at komme penge fra Harba, på indbetalingerne på pælelejen, som normalt. Michael (og Charlotte) tjekker op på de medlemmer som ikke har indbetalt endnu.

Charlotte kunne fortælle at Kurt har skiftet lys på Nordbroen. Lyset er blevet noget bedre end de var. Tusind tak til Kurt for hjælpen.

## 6: Klubhus.

Vores klubhusformand Mette havde nogle ting til drøftelse og/eller præcisering.

- Hvem må leje klubhuset. Vi besluttede at personer uden medlemskab godt kan holde fest i klubhuset, dog skal det være et medlem der lejer klubhuset og selv deltager i festen/arrangementet. Desuden har medlemmet også ansvar for klubhuset.
- Priserne ved udlejning. Priser holdes hvor de er på nuværende tidspunkt. Priser skal drøftes, og evt. justeres en gang om året.
- I sæsonen, hvor der er gæstesejlere og egne medlemmer, der bruger huset, får evt. lejere, besked om at sætte en seddel på døren, hvor der står "Udlejet". Det betyder at gæstesejlere og medlemmer, kan bruge klubhuset.

Er der uden for sejler sæsonen, sættes en seddel på døren med "Lukket". Så er huset lukket for alle undtagen dem der har lejet klubhuset.

- Rengøring af klubhuset på frivillige lister. Mette sender en liste ud hvor man kan sætte sig på, til at være med til at holde vores klubhus rent hele sæsonen, så en opfordring herfra til at tage en tørn. Dog vil det være et ønske/håb at dem der bruger huset mest, også er dem der tager en tørn med rengøringen. Det er naturligvis således at man stadig rydder pænt op efter sig, når man har brugt klubhuset. Det har ikke været et problem hidtil, og det bliver det sikkert heller ikke.

- Eltavlerne er færdige, og er klar til montage. Der skal dog indkøbes kabel til det sidste stykke på Nordbroen.

## 7. Hjemmeside.

Hjemmesiden er opdateret og i løbende proces for at blive bedre.

## 8: Åbent punkter.

- Vedr. pladser i klubhuset. Der er 35 stole i klubhuset normalt, og der er 5 stole på loftet.
- Omkring 1/5 skal vi have informationer fra medlemmer omkring deres bådforsikringer. Det er forsikringsselskab og policenummer. Der skal sendes særskilt mail ud på dette.
- Vi har haft modtaget den nye automat fra Harba. Det viste sig at det var den forkerte, så den blev returneret. Det er fra Harba lovet at den rigtige automat, vil komme inden for de næste 2 uger. Charlotte har været meget ihærdig, for at få dette på plads.
- Blomsterkummerne bliver i løbet af de kommende uger sat frem og fyldt med jord, så kan medlemmerne plante blomster i dem. Det vil være en god ide, at taleded de andre medlemmer der har både i samme område, for måske at koordinere, hvad der skal plantes. Vandingen af plantekasserne bliver foretaget som det plejer.
- 
- Næste bestyrelsesmøde blive planlagt til mandag den 15/5 2023, kl. 18:00. (Thomas køber smørrebrød)
- Der er ligeledes planlagt bestyrelsesmøde tirsdag den 20/6 2023 kl. 18:00.

Således opfattet  
Michael